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Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Andrzeja Kraszewskiego

Szanowny Panie Ministrze!
W listopadzie 2009 r. zosta³o podpisane rozporz¹dzenie reguluj¹ce sprzeda¿ surowca drzewnego na

rok 2010. Na mocy tego rozporz¹dzenia ponad po³owa pozyskanego w tym roku surowca przeznaczona
do sprzeda¿y trafi na internetowe aukcje e-drewno, a pozosta³a czêœæ zostanie sprzedana w ramach ne-
gocjacji prowadzonych przez Portal Leœno-Drzewny. Zarz¹dzenie dyrektora generalnego Lasów Pañ-
stwowych przewiduje równie¿ sprzeda¿ drewna w ramach innych aukcji i submisji. Do sprzeda¿y
detalicznej skierowane zostanie zaledwie 5,7 miliona m3 surowca.

Wprowadzone zmiany powoduj¹ wzrost puli drewna przeznaczonego do sprzeda¿y w trybie interne-
towym. Jest to zmiana doœæ znaczna, gdy¿ do tej pory na tê formê sprzeda¿y przeznaczano zdecydowa-
nie mniej surowca (w 2009 r. by³a to proporcja 30: 70 na korzyœæ Portalu Leœno-Drzewnego, zaœ w roku
2010 ju¿ 50: 50).

W drodze przetargów prowadzonych za poœrednictwem portali internetowych, a tak¿e w wyniku pro-
wadzenia przetargów nieograniczonych przez Lasy Pañstwowe dosz³o do wyœrubowania cen znacznie
powy¿ej uzasadnionego ekonomicznie poziomu. W efekcie wiele licz¹cych siê na rynku drzewnym firm
pozosta³o z niedostateczn¹ iloœci¹ drewna lub z drewnem kupionym za drogo, po to tylko, aby utrzymaæ
ci¹g³oœæ produkcji.

W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pana Ministra z nastêpuj¹cymi zapytaniami.
1. Czy taki sposób sprzeda¿y drewna, czyli przez internet, powoduje windowanie cen tego surowca?
2. Czy podjête zosta³y dzia³ania w celu wyrównania niedoborów drewna w zwi¹zku z prowadzeniem

przetargów nieograniczonych?
3. Czy system przetargów realizowanych przez Lasy Pañstwowe poddawany jest kontroli zewnêtrz-

nej, a jeœli tak, to w jaki sposób?

Z powa¿aniem
Kazimierz Kleina




